
Föreningen Gunnsjöbadet - protokoll årsmöte
Söndag 15 maj 2022, kl. 11.00 
Kvarngården, Bergshamra

Närvarande: Tuija Fehrm, Evabritt Larsson, Kerstin Diamant, Margaretha Israelson, Maria
Signell, Anders Johansson, Ingemar Arvidsson, Agneta Pantgare, Tove Fehrm, Jonas
Hellström, Jan Larsson, Claes Hamne och Sofia Hellstedt.

§ 1 Val av ordförande samt sekreterare för mötet

Beslutades

• att till ordförande för årsmötet välja Tuija Fehrm.

• att till sekreterare för årsmötet välja Sofia Hellstedt (inhoppare för ordinarie Maria
Nyström).

 
§ 2 Upprop och fastställande av röstlängd för mötet

Beslutades

• att till röstlängd fastställa närvaroförteckningen över deltagarna på årsmötet.

 
§ 3 Fråga om mötet utlysts på rätt sätt

Beslutades

• att mötet förklarades stadgeenligt utlyst och godkänna kallelsen.

 
§ 4 Fastställande av dagordning

Dagordningen har utsänts tillsammans med kallelsen via e-post/post, föreningens hemsida och
Facebookgruppen.

Beslutades

• att godkänna dagordningen.

 
§ 5 Val av två justeringsmän som jämte ordförande ska justera
protokollet

Beslutades

• att välja Jan Larsson och Margaretha Israelson till att justera årsmötets protokoll.

 



§ 6 Föredragning av styrelseberättelse och ekonomisk rapport

Verksamhetsberättelsen för 2021 presenterades av ordförande. 

Antalet medlemmar är 83 betalande vid årsslutet 2021.

Föreningens syfte är att med stöd av ett avtal med Norrtälje kommun sköta driften av
badplatsen Gunnsjöbadet i Bergshamra. 

Styrelsen har detta verksamhetsår haft ett styrelsemöte och varit i kontakt med varandra vid
flertal tillfällen. 

Föreningens ekonomiska behållning är 65 702 kr vid årsskiftet 2021. Det blev ett överskott
efter 2021 års resultaträkning. 

Beslutades

• att fastställa verksamhetsberättelsen samt vinst- och förlustberäkningen, och lägga dessa till
handlingarna.

 
§ 7 Föredragning av revisorernas berättelse

Revisorernas berättelse lästes upp. Revisorerna föreslog att styrelsens verksamhetsberättelse
och vinst- och förlusträkning godkänns samt att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.

Beslutades

• att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.

 
§ 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen
avser

Beslutades

• att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.

 
§ 9 Budget och fastställande av årsavgift för 2023

Föreningens ekonomi är god. Utgifter främst renhållning och administration. En nollbudget
föreslås. Styrelsen föreslår oförändrad avgift 100 kr samt 50 kr för ensamstående pensionär.
Föreningen vill i år köpa in mer sand till badplatsen för att fylla på vid strandkanten och
bryggan. En kostnad på cirka 5000-6000 kronor.

Beslutades

• att anta förslaget till budget för verksamhetsåret 2023.

• att medlemsavgiften 2022 fastställs till oförändrat 100 kronor/familj och 50 kronor för
ensamstående pensionär.



• att köpa in mer sand för cirka 5000-6000 kronor. 

§ 10 Till styrelsen inkomna motioner

Inga motioner har inkommit.

 
§ 11 Val av ordförande, två styrelseledamöter, revisorer och
valberedning

Valberedningen föreslår följande:

Ordförande: omval av Tuija Fehrm. 

Övriga ledamöter: Omval av Maria Nyström och Evabritt Larsson,
(Ingemar Arvidsson och Jonas Hellström valdes på två år vid årsmötet 2021 och kvarstår i
styrelsen).

Revisorer: omval av Tove Fehrm, nyval Helena Helsing Mork.

Styrelsen föreslår följande:

Valberedning: omval av Kerstin Diamant, omval av Anne-Marie Johansson.

Beslutades

• att anta valberedningens förslag angående val av ordförande, styrelseledamöter och
revisorer.

• att till valberedning välja Anne-Marie Johansson och Kerstin Diamant.

§ 12 Val av firmatecknare

Beslutades

• att i enlighet med stadgarna för föreningen Gunnsjöbadet organisationsnummer
814401-1262 välja kassör Evabritt Larsson personnummer 510708-1084 samt ordförande
Tuija Fehrm personnummer 610821-2769 att teckna föreningens firma var för sig.

 
§ 13 Övriga frågor

Påfyllning av sand

Föreningen vill i år köpa in mer sand till badplatsen för att fylla på vid strandkanten och
bryggan. En kostnad på cirka 5000-6000 kronor. När datum är bestämt ska en skylt göras med
information om att det ska ske och att man då inte ska vistas på badplatsen av säkerhetsskäl.

Sophämtningen
Eva tillsammans med Kerstin kan hämta soporna. Eva har en bra vagn, som också går att låna
till latrintömningen. Sophämtning kommer ske fredagar.



Latrin och latrintömning
Tuija och Evabritt sköter latrintömningen denna säsong. Förhoppningsvis sista sommaren.
Kommunen tittar på att sätta ut nya latriner vid badplatserna - likadana latriner som finns vid
kvarngården.

Omklädningsrum
Önskemål om omklädningsrum. Förslag: om/när föreningen får nytt dass skulle det gamla
dasset kunna göras om till omklädningsrum.

Högt vattenstånd

Den lilla strandplätten till vänster om bryggan syns inte. Vattendraget till Kyrksjön behöver
kollas om bäver har täppt till. Flera medlemmar erbjöds sig att gå förbi och kolla.

Picknickbord

Jonas Hellström har erbjudit sig att göra picknickbord/bänk till badet. Styrelsen godkänner
det.

Mer gräsyta för besökare att sitta/sola på
Fråga om marken närmast parkeringen, det är mycket träd/sly och gräs. Finns det någon tanke
på att rensa och göra mer yta för ”solplatser”? Styrelsen svarade att: Desto fler som är med
och jobbar desto mer har föreningen möjlighet att röja. Träd får vi inte ta bort. Buskar/sly har
vi möjlighet att ta bort. Föreningen tittar på möjligheter under städdag (och under mötet med
kommunen).



§14

Mötets avslutande. 

Ordförande avslutade sammanträdet kl. 11.40.
Dag som ovan

 

_______________________________        _______________________________

Tuija Fehrm                                                   Maria Nyström

Ordförande                                                    Sekreterare

 

_______________________________        _______________________________

Justeras: Jan Larsson Margaretha Israelson


